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Služby ICM

Nabízíme:
• přehledy kroužků pro děti i dospělé,  
 nabídku letních táborů
• informace o možnostech studia
• informace o práci v zahraničí
• bezplatnou inzerci v měsíčníku Íčko, 
 na webu i na nástěnce v prostorách 
 ICM
• vybavené prostory pro pořádání 
 přednášek, kurzů, školení a cestopis- 
 ných besed až pro 50 osob
	 • zkušebnu pro kapely, místo    

 pro setkávání,….
• prostory pro pořádání   
  studentských výstav
• informace o akcích 
 v regionu

Služby:
• kopírování / tisk
• barevné kopírování / barevný tisk 
• faxování
• skenování
• internet (počítá se po minutách; 
 30 minut ZDARMA pro držitele  
 slevových karet ISIC, ITIC, IYTC, EYCA)

Prodej:
• slevových karet ISIC, ITIC, EYCA, EYCA  
 Student, EYCA /děti 10-15 let/
• přihlášek na VŠ, VOŠ, SŠ /  
 denní, dálkové, s talentovou zkouškou/, 
 NS /=nástavbové studium/
• jízdenek LEO Express

Masarykovo nám. 21, 
686 01 Uherské Hradiště, 
tel.: 572 525 526
Otevřeno: 
pondělí – pátek 9.00 – 17.00 hod.
icm@icm.uh.cz

www.najdicestu.cz

 Informační centrum 
 pro mládež Uherské Hradiště

 ÍČKO

Také v elektronické podobě
na našich stránkách a FB

Maturitní (čtyřletý) obor: Technik letadel
V maturitním oboru je zahrnuta i celoevropská licence technika údržby letadel, 
která je nutná pro uvolňování letadel do provozu.
Učební (tříleté) obory: Mechanik letadel, Klempíř letadel
Učební obory jsou podporovány Zlínským krajem v projektu ‚Podpora řemesel 
v odborném školství‘ a žáci z těchto oborů mají možnost získat finanční odměnu 
až 500 kč za prospěch s vyznamenáním. 
Žáci jsou taktéž odměňováni za produktivní práci v odborném výcviku, jehož se 
od druhého ročníku účastní! 
Škola nabízí e-learningové a rekvalifikační kurzy pro letecké profese.

Střední škola letecká
Na Záhonech 1177
Kunovice 686 04
Telefon +420 572 818 201
Email: skola@ssletecka.com

www.ssletecka.com

Přejeme vám krásné vánoční svátky 

a těšíme se zase v lednu!Střední škola letecká v Kunovicích
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Kdo jsme?

Obsah: str.
• DENČINO OKÉNKO - FENOMÉN HODY

• PŘEMÝŠLEJ A VYHRAJ / ŠIFRA 

• ROZHOVOR S ONDŘEJEM VONŠOVSKÝM 

• ÚSPĚŠNÝ STUDENT - STŘEDNÍ ŠKOLA 
 SLUŽEB

• PŘEHLED AKCÍ
 
• CHYSTÁME PRO VÁS

Milí čtenáři! Prosinec a ad-
vent vůbec bývá většinou 
duševně náročné období, 
které umocňují blížící se vá-
noční svátky, na které se všich-
ni chystáme, i když každý trochu 
jinak. Pro někoho je důležité mít naklizeno, 
pro jiného zase sehnat ty nejzajímavější dár-
ky pro své blízké. Přitom si ani neuvědomu-
jeme, jak nás tato motivace žene proti naší 
vůli, že jsme pořád v poklusu, shonu a stresu 
kvůli vlastně celkem nedůležitým věcem. Na 
Vánoce je přeci nejdůležitější být SPOLU, tak 
na to myslete a všechno ostatní nechte ply-
nout kolem. To vám také za celý realizační 
tým Íčka a Informačního centra pro mládež 
v Uherském Hradišti ze srdce přeji. Užijte si 
to, myslete na sebe a na své blízké, zvolněte 
a v Novém roce 2017 se na vás budeme opět 
těšit, ať už na cestovatelských besedách, 
jazykové kavárně, Biografu 21 nebo při jiné 
příležitosti. Krásný prosinec!

Tiráž: Íčko - zpravodaj Informačního centra pro mládež a Klubu přátel ICM, vydalo Informační centrum pro mládež - 
Klub přátel ICM za finanční podpory Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy.
Zpravodaj je registrován jako periodický tisk u Ministerstva kultury pod číslem MK ČR 22584, říjen 2016, náklad: 
1.000 ks. Grafika: Joker s.r.o., foto: Joker s.r.o. - J. Krmela Vacková, Grafika: Petr Ovsík. Uzávěrka dalšího čísla: vždy 
k 15. dni v měsíci. ÍČKO najdete i na www.najdicestu.cz a FB.

Jarka
Vedoucí Informačního centra pro 
mládež, co dává Íčko do kupy, fotí 

a dělá tu omáčku okolo

Kamila
Kolegyně z ICMka, tvoří pro Vás 

přehled kulturních akcí

Lenka
Odbornice na šifrovačky všeho 
druhu, chystá pro vás šifrovací 
soutěže a čas od času i šifrovací 

workshopy

Saša
Žáci ZŠ Čtyřlístek a členové novinářského kroužku pod vedením 

paní učitelky Němečkové, kteří pro vás se zapálením zpracovávají 
rozhovory s místními mladými osobnostmi

František

Denisa
Studentka hradišťského gymnázia 
a mladá talentovaná novinářka, 

píše pro vás zajímavé články 
pohledem mladého člověka
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Denčino okénko
Fenomén Hody
 
Přestože hody ve Starém Městě letos při-
padly na první víkend v říjnu, čili 1. - 2. 10. 
2016, do psaní tohoto článku se vrhám 
až několik dní poté. Konečně se mi totiž 
podařilo dohnat spánkový deficit. Ono to 
může vypadat jednoduše, ale spát tři dny 
v kuse po pěti hodinách, někteří odvážliv-
ci dokonce jen čtyřech, opravdu nestačí. 
Snad budu mluvit za všechny ze staro-
městské chasy, když řeknu: „Nám to ale 
nevadí, stojí to za to!“. A tento rok to stálo 
vážně za moc! Mezi letošní perličky patřilo 
například nové, ale stále stejně vtipné svo-
lení o právo pana starosty Josefa Bazaly 
nebo dokonce noční výšlap (212 schodů 
dá zabrat) na nově zpřístupněnou věž Sv. 
Ducha, kde se zpívalo, tancovalo a záro-
veň kochalo výhledem ze čtyřiceti metrové 
výšky na krásně osvětlené Staré Město 
a okolní vesnice.  V čele letošních hodů 
stál a vedení celé chasy se ujal Honza Plu-
hař s Kristýnkou Vaculíkovou, kteří však 
nebyli žádnými nováčky, jelikož si stárko-
vání několikrát zkusili jako mladší stárci. 
Jaké to bylo jít poprvé za ty starší? To se 
dozvíte v následujícím rozhovoru s letošní 
stárkou Kristýnkou Vaculíkovou!

  

Chtěla si jít už od mala za stárku? Kdy si 
nad stárkování začala poprvé přemýšlet? 
Od útlého dětství to nebylo, ale kolem  
14. roku jsem nad tím tak začala přemýšlet. 
Když jsem pak několikrát šla za mladší stárku, 
byla má představa čím dál tím víc reálnější.  

Kdy jste začali s přípravami?
Domlouvat fotografa, kameramana a vlastně 
termín hodů jsme museli už tři čtvrtě roku 
dopředu. S dostatečným předstihem se také 
musí začít chystat dívčí kroj.
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Kolik se u vás za hody snědlo koláčků 
a kolik litrů vína se vypilo?
Koláčků se snědlo asi 500 koláčků a stejně 
tak zákusků a co se týče vína, toho se u nás 
vypilo asi 60 litrů. Plus k tomu byl ještě bur-
čák, slivovice a pivo.

Jaká byla reakce rodičů, když si jim ozná-
mila, že půjdeš za stárku? Podporovali tě?
Tak trochu s tím počítali už dřív, že to někdy 
nastane a samozřejmě mně podpořili. 

Myslíš si, že je důležité s jakým partnerem 
jdeš za stárku a společně spolu vedete 
chasu?
Určitě ano, protože musíte být schopní se do-
mluvit na určitých věcech. Trávíte spolu celý 
víkend, takže nějaký dobrý vztah mezi sebou 
navzájem je určitě důležitý. 

Měla si před Hodama trému? Čeho ses 
nejvíc bála? 
Hodně velkou. Celkově jsem se bála takové 

té oficiální části, která zahrnuje třeba proslov 
před domem a také před radnicí. 

Chtěla by sis hodový víkend zopakovat?
Musím říct, že většinu víkendu jsem byla ner-
vózní, tréma ze mě odpadla až po oficiální čás-
ti, takže jsem si hody začala pořádně užívat až 
v neděli odpoledne. Hned po hodech jsem 
říkala, že bych do toho znovu nešla, ale když 
se na to dívám s odstupem času, klidně bych 
si to zopakovala. Stálo to za to. 

Jsi ráda, že se ve Starém Městě dodržují 
zvyky?
Určitě, jsem ráda, že to tady žije folklorem. 

Říká se, že hody jsou stejně drahé jako 
svatba, je to pravda? 
Myslím si, že svatba je daleko dražší, ale určitě 
to není levná záležitost. 

Denisa Burešová
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Přemýšlej a vyhraj

Vymýšlíš hádanky, šifry, křížovky, osmisměrky? Pošli nám svůj nápad i s postupem  
a řešením a vyhraj dvě dvouhodinové vstupenky do Aquaparku Uherské Hradiště.  
Tvůj příspěvek očekáváme do 21. 12. 2016 na adrese icm@icm.uh.cz.

Až rozpoznáte jistou typickou vánoční záležitost, jistě pro vás už nebude problém 
doplnit tajenku, která naznačuje, jakým způsobem ideálně trávit poslední dny v roce. 

V minulém čísle jsme uvedli navíc informaci o skládání šifer, která 
nebyla k řešení třeba, a zřejmě byla šifra příliš složitá. Bohužel nám 
nedošla žádná správná odpověď, a proto nyní budeme opět loso-
vat výherce dva. Tak neváhejte a soutěžte a zpříjemněte si vánoční 
svátky pobytem v Aquaparku!

V V P Z P
V V P Š A V

P S D Ř N
T 3 S V P
A P B M H
K P S

N T 2 L 
N V V
N A M
N P K

V V P Z P
P R V V P Š A V

B P T S
N Š D N B
A P T S M
Z B

T R N B 
M M S K
Ř T V K CH
N P

V V P Z P
V V P Š A V

J V R N V
S H P
J V S Z N 4
T Z

1 V D P
N V N
Č P Z V
V R

V V P Z P
P R V V P Š A V

A K S S C J V M
T P
V J D V 5
K B M

M S T K Z
B T T M
M N R N K N
Z A D V

V V P Z P
P R V V P Š A V

Šifra

Přemýšlej a vyhraj!

Knižní tip Knihovny BBB
kolektiv, Tereza Paďourová:     

Lajkni si svůj lajf
Kdyby tvůj život byl facebookovej status, líbil by se ti? Chtěl bys bejt šťastnej a dělat to, co tě baví? 
Jak ale na to, co? My jsme dali dohromady pár lidí, kteří v životě už něco dokázali a v tom, co dělají, 
jsou dobří. A navíc je to baví. Nečekej ale žádný poučky a rady! Spíš zajímavý zkušenosti, zážitky a 
tipy, jak dojít úspěšně k cíli. Někdy je cesta za vlastním snem trnitá... Tak neprošlapávej cesty, které 
už jsou prošlapané. Zkus to líp!

ODPOVĚZ 

A VYHRAJ 

2 VSTUPENKY 

DO AQUAPARKU

1 2 3 4 5
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Exkluzivně! Rozhovor s Ondřejem Vonšovským 
Rozhovor s Ondrou pro vás udělali žáci novi-
nářského kroužku ZŠ Čtyřlístek Saša, Fran-
tišek, Natálka a Markus pod vedením p. uč. 
Němečkové. 

Jsi tady dnes za Freezyho nebo za Ondru? 
To je docela složitá otázka. Já se snažím na in-
ternetu vystupovat jako  Freezy a v reálu zase 
jako Ondra, ale samozřejmě se to prolívá mezi 
sebou. Často lidé nechápou ani jednu mou 
osobnost. I já s tím mám sám problém. Ale sna-
žím se fungovat jako obě dvě osobnosti a teď 
momentálně tady budu spíše za Ondru, protože 
si myslím, že cenzurovat nemůžete.

Proč je takový rozdíl mezi Ondrou a Free-
zym?
Většina lidí, ti chytřejší (teď za mě mluví Freezy), 
pochopí, že je rozdíl mezi internetem a reálnou 
osobností. Kdybych reálnou osobnost, sebe, 
přetáhl na internet, tak by to svým způsobem ni-
koho nezajímalo. Já jsem se pokoušel fungovat 
jako Ondra (asi dva roky), nefungovalo to vůbec. 
Nešlo to. A postupně jsem se začal přelívat do 
Freezyho. Snažil jsem se dát lidem upřímnost 
a začal jsem mluvit na rovinu, začal jsem mluvit 
vulgárně, začal jsem s nimi mluvit jako se sobě 
rovnými, a pak jsem zjistil, že to lidi baví mnohem 
víc, než když je člověk sám sebou. Freezy je na-
stavená maska na internetu.

Proč ses rozhodl natáčet na youtube? 
Tohle zkrátím. Měl jsem kamaráda a byli jsme 
spolu venku. A on mi tehdy řekl, že existují ně-
jací youtubeři, to byl rok 2012. Já jsem se začal 
smát. Řekl jsem mu, že nevím, co to youtubeři 
jsou a že mě to vůbec nezajímá.  No a vlastně 
už jsem to říkal v nějakém videu, ale ze začátku 
jsme to chtěli dělat pro peníze. Tehdy to ještě ne-
bylo tak marketingově silné jako dnes, ale dalo 
se na tom vydělávat. On mě seznámil s různými 
youtubery na internetu. Myslel jsem si, že to jsou 
nějací týpci, kteří se přetvařují a dělají ze sebe 
šašky. Ale nakonec jsem se do toho uvrtal. Zašlo 
to tak daleko, že můj kamarád s tím skončil prá-
vě proto, že nastoupil na novou školu a nechtěl 
tam být za šaška. No a já jsem u toho zůstal. Ale 

ze začátku jsem do toho šel s tím, že jsem si řekl, 
že i kdyby se jenom jeden člověk zasmál tomu, 
jaký jsem ‚magor‘, tak mě to potěší.

Proč si myslíš, že je Freezy tak oblíbený?
Myslím si, že k vůli té upřímnosti. Já si pamatuji 
dobu, kdy jsem koukal na takovéhle youtubery 
a oni točili vtipná videa, ale nebyli tam sví. Nebyli 
upřímní. A já si myslím, že jsem byl první, který 
přišel s upřímností. Začal jsem se k lidem chovat 
otevřeně. Začal jsem jim říkat, jak to cítím a jak to 
opravdu je. Myslím si, že právě tehdy začal ten 
„BOOM”. Tak jsem si řekl, že jdu asi správnou 
cestou a zůstal jsem u toho až dodnes.

Tobě osobně se líbí ta upřímnost víc, než 
kdyby ses pořád choval jako Freezy. Může 
se stát, že bys Ondru úplně vypustil a i ve 
skutečnosti se k lidem začal chovat jako 
Freezy?
Ona tam ta možnost je.  Já jsem občas strašný 
cynik bez emocí a je mi to občas úplně ukrade-
né. Jsem tak upřímný, že je mi jedno, co řeknu. 
A občas tam cítím tu hranici, mám pocit, že by 
člověk měl občas říkat milosrdnou lež, aby něko-
mu neublížila. Ale já ne. Já prostě cítím na sobě, 
že jsem čím dál tím víc upřímný a že už se v tom 
sám ztrácím. Občas fakt cítím, že se to přelévá 
do  Freezyho. Pak s tím seknu a nevydávám 
pravidelně, dám si třeba dva týdny oraz, a pak si 
řeknu, že jsem to zase já.

Proč vlastně ta přezdívka Freezy, proč a jak 
to vzniklo?
Na začátku jsme byli dva, proto vzniklo „Bros“, 
k tomu se ještě dostanu. Měli jsme ze začátku 
nějaké plány. Každý člověk, který by chtěl něco 
v životě dělat, má nějaký cíl.  A my jsme to teda 
udělali úplně stejně, řekli jsme si, tak teď si na-
črtneme, co přesně budeme dělat. Byli jsme 
s tím kamarádem venku, pamatuju si to, jako 
kdyby to bylo včera. Pamatuju si přesně tu ulici, 
kde jsme si řekli, že založíme nějakou sérii, kde 
zastavíme čas, kde prostě vezmeme děj, třeba 
vlak a my před ním budeme chodit. To je ta pod-
stata ‚freeze‘, něco stopnout, zmrazit. Pak jsme 
si řekli, že musíme najít ještě jiný důvod. Byli 
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jsme venku na té ulici a byla strašná zima, mrzlo, 
tak z toho vniklo Freezy. Ale to bylo tehdy Freeze 
s e na konci a Bros. Pak tedy skončilo ‚Bros‘, 
ale kamarád mě podporoval, pomáhal mi. A já si 
řekl, že to tam nechám jako myšlenku původní-
ho konceptu. A že každý člověk, který se kdy ke 
mně přidá, nebo mi pomůže natočit, bude ten 
Bros, ten, který bude sekundovat, tehdy z toho 
e na konci vzniklo Freezy a to už mi zůstalo jako 
přezdívka.

Když jsi začínal s Youtubem, myslel sis, že to 
dotáhneš, tak daleko?
Ne, vůbec. Já když jsem začínal s Youtubem, 
tak, jak říkám, jsem to dělal ze začátku pro sran-
du, pak jsem to dělal, abych pobavil aspoň pár 
lidí. A tehdy jsem natáčel a měl jsem jenom asi 
500 odběratelů za dva roky,  bylo to úplně jak 
pružina - natáhnuté šíleně. A já už tehdy na své 
narozeniny s tím chtěl skončit, chtěl jsem smazat 
úplně celý kanál, že to nikam nevede, nechtěl 
jsem být slavný, ale chtěl jsem se posouvat. Tak 
jsem si k tomu sedl, označil jsem všechny videa, 
chtěl jsem to smazat a najednou jsem si řekl: “ 
Okay, myslím si, že ještě není ten správný čas“, 
a najednou, asi do hodiny jsem našel na Face-
booku něco o srazu mladých  Youtuberů do Os-
travy. Tam jsem poznal pár lidí, ti lidi mě za devět 
dní pozvali k prvnímu vystupování a najednou 
začal přicházet boom, já jsem si řekl, že je to asi 
dobře, že jsem to nesmazal.

Jak se ti vlastně líbila akce YoUHtube 2016?
Já jsem se tam líbil sám sobě nejvíc, protože já 
jsem to s kinem a s Íčkem vymýšlel, takže to bylo 
vlastně takové moje dítě. Snažil jsem se na tom 
pracovat co nejlépe, ale já jsem člověk, který 
nestresuje. Když se to blížilo, tak ten stres začal 
narůstat a já jsem si říkal, že se to asi celé pokazí 
z mojí strany, že to pokazím. Upsal jsem se k mo-
derování a pak jsem byl sám se sebou strašně 
spokojený, protože párkrát jsem už vystupoval 
před hodně lidmi, ale nebyla to moje akce, tak-
že jsem věděl, že když se něco pokazí, tak je to 
tentokrát na moje triko. Den předtím jsem vůbec 
nespal, ale jak ta akce začala, tak jsem si začal 
říkat, to je perfektní. Ale ne že já to perfektně 
předvádím, ale že to perfektně funguje, byl jsem 
nadšený ze sebe a z celé organizace a asi i ze 

všech lidí, kteří přijeli. Na jednu stranu mě štva-
lo, že někteří Youtubeři k tomu přistupovali jako 
Hurvínek k válce, tam potom vidíte charakter 
člověka, vy jim něco nabídnete a oni někteří ani 
smlouvu neposlali, protože byli prostě líní.

A když se nevěnuješ Youtuberingu, tak co 
vlastně děláš?
Můj nejoblíbenější koníček je sledování seriálů, 
já jsem nějak aktivně začal v šestnácti a začal 
jsem se tomu věnovat víc a teď už vlastně svým 
způsobem nedělám nic jiného. Snažím se čas 
produktivně využít pro to, co mi do budoucna 
něco dá. Zajímám se o filmy do hloubky, protože 
mým snem vždycky bylo dělat něco kolem filmu. 
Vždycky jsem chtěl dělat scénáristu, režiséra, 
cokoliv. A do budoucna se chci pohybovat ko-
lem seriálů, kolem filmů. Dalším snem je nahra-
dit Leoše Mareše a uvádět třeba českou Miss, 
nebo něco takového. Moje máma mi za posled-
ní rok začala říkat, že bych mohl být nový Leoš 
Mareš, takže mám nějaký cíl, kterého se držím 
a jestli bych kvůli tomu měl do budoucna vypustit 
Youtube, vypustím ho úplně.

Zbytek rozhovoru se dočtete na našem 
webu www.najdicestu.cz
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Úspěšný student – Střední škola služeb

TOMÁŠ PIŇOS
absolvent oboru Kadeřník
Tomášovi je 20 let a je z Modré u Velehradu. Po vyučení se na 
kadeřníka ještě dál studuje nástavbu s maturitou v oboru Podni-
kání. Během studia se účastnil celostátního kola soutěže Kalibr 
cup v Lanškrouně, kde se nejlépe umístil na 3. místě ve vlaso-
vé tvorbě, a také dvakrát soutěžil ve Frýdku-Místku na Koruně 
kreativity, kde získal dokonce druhé místo a postoupil do Prahy 
na celorepublikové finále. Raději prý češe, než stříhá, většinou 
připravuje nevěsty na svůj velký den anebo dámy na společen-
ské akce. Zajímá se o historii, konkrétně raný středověk, vytváří 
historické kostýmy a šperky, čte literaturu z oné doby a rád by 
založil historickou skupinu z této doby. Také rád fotí. Co se bu-
doucnosti týká, říká, že je otevřená, možná se bude ještě věno-
vat dalšímu studiu.

MARTINA FROLKOVÁ
studentka oboru Kadeřník
Martina je z Uherského Ostrohu, má 24 let a již absolvovala 
Oděvní design na střední škole ve Strážnici a VOŠ v Brně. Již 
5 let amatérsky češe a rozhodla se doplnit si vzdělání, nyní je 
v posledním ročníku. Letos v listopadu se účastnila moravského 
semifinále soutěže Koruna kreativity ve Frýdku-Místku a dostala 
se až do pražského finále, které bude na téma Ve víru Hunger 
Games. Také byla letos čtvrtá na Kalibr cupu v semifinále i na 
pražském finále. Vzhledem k tomu, že brigádničí ve svateb-
ním salónu, ráda by skloubila práci jak kadeřnice, tak oděvní 
designerky. Ve volném čase češe, sportuje a vůbec je neustále 
v jednom kole.

Co na Tomáše práskla jeho třídní učitelka Markéta Bečáková
Tomáš je velmi kreativní a ochotný, na soutěže se vždycky velmi těšil, je šikovný a umí si ušít i histo-
rický kostým. Byl jediným klukem v ročníku, ale se všemi děvčaty vycházel velice dobře. Příští rok ho 
čeká maturita, snad ji bez problémů zvládne.

Co na Martinu práskla její třídní učitelka Markéta Bečáková
Martina je také velmi šikovná, cílevědomá, s vlastním názorem a umí si jít za svým. I přes to, že je to 
silná osobnost, nechá si poradit. Získala první místo v semifinále soutěži Koruna kreativity a byla velmi 
chválena, že dokáže modelku i sama nalíčit; v tom je velmi komplexní. Mám z ní velkou radost, i z 
ostatních mých svěřenkyň, velmi pěkně spolupracují.
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Úspěšný student – Střední škola služeb

BARBORA FANTUROVÁ
studentka oboru Kosmetické služby 
Osmnáctiletá Barbora je z Ostrožské Lhoty a je v posledním 
ročníku maturitního oboru Kosmetické služby. Původně chtěla 
studovat Chovatelství, což jí rodiče nepovolili a to se ukázalo 
jako velmi prozíravé. Bára totiž také soutěží a získává jednu cenu 
za druhou, naposledy byla desátá v Lanškrouně a v Praze na 
celorepublikové soutěži Kalibr cup pátá. Bára je na škole velmi 
spokojená, učitelé jsou ve škole velmi tolerantní a v oboru, který 
studuje, se lze naučit vše od body artu až po nehtový design. 
Škola není náročná a naopak poskytuje dostatek místa pro 
vlastní kreativitu. Ve volném čase Barbora jezdí na koni a hraje 
na kytaru, jezdí a přednáší o líčení, líčí břišní tanečnice, módní 
přehlídky i veřejnost na různých akcích, dělá přednášky o líčení 
ve firmách, líčí a fotí kolekce pro butik p. Čožíkové ve Zlecho-
vě a samozřejmě pečuje o obličeje všech členů rodiny, což prý 
oceňuje nejvíce maminka. Po maturitě by ráda pokračovala na 
vysoké škole nebo šla líčit k filmu, kde by ráda dělala extrémní 
líčení (krev, jizvy). 

Co na Martinu práskla její třídní učitelka Mgr. Pavla Ryšková
Studentka, maturantka, „kosmetička“, účastnice celorepublikového kola v kosmetické soutěži, kama-
rádka, obětavá spolužačka, milovnice koní a nejen to je Bára Fanturová. Jde si cílevědomě za svými 
sny, které vidí nejen svýma očima, ale i přes objektiv svého fotoaparátu a mění je díky své houževna-
tosti, vytrvalosti a snaze v realitu.



12 aktuální přehled akcí na www.najdicestu.cz, www.slovacko.cz

Datum  Čas Název Místo konání

1. 12. 16.30 Koncert  Marka Gondy - etnické nástroje Cafe 21

1. 12. 20.00 Nick Cave: One More Time With Feeling kino Hvězda

2. 12. 9-12 Zdravé pečení SVČ Klubko, Staré Město

3. 12. 10-18 Očistné a ušní tělové svíce - seminář Akropolis

3. 12. 17-19.30 Mikulášská nadílka a rozsvěcení vánočního stromu Náměstí Velké Moravy, Staré Město 
u Uh. Hrad.

4. 12.  Výlet na teraristickou burzu Brno Přírodovědné centrum Trnka, ZŠ Za Alejí UH

4. 12. 15-18 Slet andělů (adventní jarmark, dílničky, divadelní představení, folklórní vystoupení)  

   Panský dvůr Kunovice

4. 12. 10-15 Staroměstský Vánoční jarmark  Náměstí Velké Moravy, Staré Město u Uh. Hrad.

4. 12. 10-15 Mikulášské dílničky pro děti Jezuitský sklep, Staré Město u Uh. Hrad.

4. 12. 19.00 Normální debil - Robert Bellan a Divadlo Pecka (Mikulášský speciál)  

   Sportovní a kulturní centrum Staré Město

4. 12. 10.00 Ostrožská Pastelka - závody jednotlivců v aerobiku Sportovní hala TJ Uh. Ostroh

4. 12. 15.00 Adventní koncert - Novojičínský sbor ZUŠ Ondrášek Kostel sv. Františka Xaverského Uh. Hradiště

4. 12. 13-19 Dobročinný bazar  Slovácké divadlo

4. 12. 19.00 Dobročinný koncert Slovácké divadlo

4. 12. 19.00 Exkluzivní recitál Vlasty Redla Kulturní zařízení Pálenice, Kunovice

6. 12. 10-14 Mikulášská dílna se Sociálně terapeutickou dílnou Uherské Hradiště Cafe 21

6. 12. 19.00 Chytrý kvíz Klub Mír

8. 12. 10-18 Dobročinný bazar Naděje Cafe 21, Falixův sál, obchod Naděje – Jezuitská kolej

8. 12.  Mikuláš na Orlovně NK Tulip

9. 12. 20.00 Koncert - Zrn & Loten Namling (Tibet) Klub Mír

10. 12. 13-17 Začínáme včelařit - kurz Přírodovědné centrum Trnka, ZŠ Za Alejí UH

11. 12. 17.00 Jazzové kvarteto, 3. Adventní koncert Kostel sv. Petra a Pavla, Kunovice

13. 12. 19.00 ZUŠ UH: Vánoční koncert Klub kultury - Reduta

14. 12. 19.30 Adele: Živě z Royal Albert Hall v Londýně kino Hvězda

14. 12. 14.00 Vernisáž fotografií Baťův kanál Cafe 21

15. 12. 19.30 Cyklus jazz: POINTS SEPTET Klub kultury - Reduta

15. 12. 13-17 Vánoční Cafe 21 - jarmark výrobků uživatelů Sociálních služeb Uherské Hradiště a okolí 
   Cafe 21

15. 12. 19.00 Johann Strauss - Netopýr (opereta) kino Hvězda

15. 12.  PB: Nástrahy vánoc NK Tulip
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15.12. 9-12 Vlastnoruční vánoční výzdoby SVČ Klubko, Staré Město

16.12. 19.00 Divadelní pátky ve Véskách: Madam Colombová zasahuje KD Vésky

16.12. 19.00 Stříbrňanka – Vánoční koncert Sportovní hala Kunovice

17.12. 20.00 Reflexy original + Gong Sportovní a kulturní centrum Staré Město

17.12. 14.00 Kurz tvarování bonsají Přírodovědné centrum Trnka, ZŠ Za Alejí UH

17.12. 15-17 Kurz tvoření Pohodář Vánoční speciál DDM Pastelka Uh. Ostroh

18.12. 14.30 Vánoční zpívání SKC Staré Město u Uh. Hrad.

19.12.  Výroba perníčků NK Tulip

20.12. 17.00 Cestopisná beseda - Skandinávie (Dánsko, Norsko, Finsko) Cafe 21

20.12. 16.00 Vánoční besídka SVČ  Klubko

20.12. 19.00 Louskáček - Petr Iljič Čajkovskij (balet) kino Hvězda

20.12. 19.30 Cyklus Musica: MOTUS HARMONICUS Klub Kultury - Reduta

22.12.  Vánoční odpoledne NK Tulip

26.12. 15.00 Svatoštěpánské skládání puzzle  Amfík Bukovina Popovice

31.12.  SILVESTR 2016 - CM Ohnica a taneční skupina Orion Jezuitské sklepy, Staré Město 
u Uh. Hrad.

31.12. 17.00 Silvestrovský koncert  Berlínské filharmonie se Sirem Simonem Rattlem   
  a Daniilem Trifonovem kino Hvězda

31.12. 18.00 Silvestrovské představení - Sám na dva šéfy - R. Bean Slovácké divadlo

Náš tip Nenechte si ujít
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Chystáme pro vás – nová rubrika s vábničkami  
na další měsíc   

Rubrika Úspěšný student   
Zpovídat budeme tentokrát studenty Střední ško-
ly letecké v Kunovicích, kde jsme fotili toto vydání 
Íčka. Už teď se těšíme a jsme zvědaví, co se jim 
podařilo a v čem tkví tajemství jejich úspěchu!

Rubrika Exkluzivně!   
Těšte se na rozhovor s Tomášem Mikulcem, mla-
dou, nadějnou a vycházející hvězdou z Veselí nad 
Moravou, zpěvákem a kytaristou, který se účast-
nil a uspěl v pěvecké soutěži ‚Česko zpívá 2016‘. 
V jeho repertoáru jsou písně od J. Cashe, Rolling 
Stones, Beatles či Elvise Presleyho a mimo jiné 
vystupoval také na koncertě v rámci Dnů Britského 
filmu a kultury!

Rubrika Denčino okénko   
Přesto, že světový den dobrovolníků již proběhl 
v listopadu, Denisa si chystá článek o možnostech 
dobrodiní v Uherském Hradišti a okolí včetně roz-
hovoru se svou kamarádkou, která ve volném čase 
pomáhá! Pomáháte taky? Napište nám svůj příběh 
na icm@icm.uh.cz a my jej rádi zveřejníme a odmě-
níme!

Profil školy   
Po Novém roce vás lednovým číslem provedou žáci 
ZŠ Čtyřlístek, jejíž novinářský kroužek již s Íčkem 
spolupracuje. Tak se těšte na nové obličeje!

Rubrika: Cesty 2017
Lednové Cesty nás zavedou na Galapágy! Předná-
šet bude manželský pár Adamových i s malou dcer-
kou. On geograf, ona bioložka, dohromady proces-
tovali téměř celý svět, a protože mají v nabídce další 
destinace, budete si moci vybrat téma dubnové be-
sedy přímo na akci! Tak přijďte, opět v Cafe 21, 17. 
ledna od 17 hodin!
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ODPOVĚZ 

A VYHRAJ!

HRAJEME 

O 2 VSTUPENKY

STR. 6


